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Oslo Skikrets
Protokoll fra Styremøte 3/2025 - Styremøte

Sted: NSF lokaler Ullevål stadion

Dato: 29. april 2025, 18:00

Deltakere: Tommy Rovelstad (daglig leder), Ingrid Magritt Heggebø Lutnæs (styrets leder), Linda Vist
(styrets nestleder), Carlo Brömel (styremedlem), Finn Espen Sælleg (styremedlem), Hege
Margrethe Furfjord (styremedlem), Karianne Løken (styremedlem), Mette Sannes
(styremedlem) og Christine Fossaa Utne (varamedlem)

Deltok ikke: Geir Olsen (styremedlem), Kristian Kjelman (styremedlem), Morten V Eriksen
(styremedlem) og Tobias Torrissen (varamedlem)

Møteleder: Ingrid Magritt Heggebø Lutnæs

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda - Beslutning

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte - Beslutning

Protokoll fra forrige styremøte ble godkjent på epost i etterkant av styremøte ettersom denne ikke var lagt til som
saksdokument til opprinnelig møte. Sendes ut pr epost for godkjenning i etterkant av styremøte.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte ble godkjent

3. Kretstinget 2025 - Informasjon

Oppdatering fra Ordenskollegiet ang hedringene
Para kan også hedres om det kommer inn gode kandidater

Kretsleder gir info på kretstinget på hva Oslo Skikrets sendte inn ang høringen til organisasjonsutvalget
Linda tar på seg jobben med å intervjue vinnere under hedringene.
Det blir enkel servering
Ingen påmelding i forkant til kretstinget

4. Forslag til lovsaker til Kretstinget - Diskusjon

Funksjonstiden forslaget står som lovendring
Lovendringsforslaget ang ansatte som tillitsvalgt faller bort og vil står som den gjør i dag, ingen endringer
ut i fra følgende tekst fra NIF sin veileder i loven punkt 2.6:
"Bestemmelsen gjelder bare ved «valg» til styre, råd, utvalg/komité mv. Med «valg» menes de verv som
velges på årsmøter og ting. Dersom styret oppretter utvalg, mv., er dette oppnevnte verv, og
bestemmelsen kommer derfor ikke til anvendelse"
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5. Handlingsplan for Oslo Skikrets - Diskusjon

Hege jobber videre med forslaget på handlingsplan for Oslo skikrets og sender ut til styrets medlemmer for
kommentarer. Fokuset blir en overordnet plan som kan godkjennes på kretstinget.

Nytt oppsett blir sendt ut på epost etter dagens styremøte

6. Gjennomgang av Høringsforslaget til Org.utvalget - Diskusjon

Gjennomgang av høringsforslaget i detaljer.
Kretsleder lager en felles oppsummering som sendes ut til kommentering og godkjenning på epost til styrets
medlemmer.

7. Godkjenning av regnskap og status økonomi - Informasjon

Regnskapet sendes ut på kommentar og høring til styrets medlemmer med svarfrist innen 4 mai ettersom det
tekniske i møterommet ikke fungerte.
Etter høringen på epost blir regnskapet sendt ut til signering via OrgBrain.

8. Status Kretsleder - Informasjon

9. Eventuelt saker - Informasjon

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

29. april 2025

Ingrid Magritt Heggebø Lutnæs

65f95f68a13235585318dffb

Linda Vist

65f9604ea13235585318e53e

Carlo Brömel

666abe632ebbab5e9c58a15d
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Finn Espen Sælleg

666abdd56233aa5e5f1490ba

Hege Margrethe Furfjord

666abe3a6233aa5e5f14924c

Karianne Løken

666abd0b62cb725e476a697f

Mette Sannes

666abd9caf175a5e84a61b95



65f033d003f603ecec43dc87

 Tommy Rovelstad

Tommy Rovelstad

2025-05-13 10:00 UTC
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